

frucosol

Juicer Maker



Frucosol F50

عصارة التغذية اليدوية. طريقة عملها جذابة في نظر العميل لأول مرة، ستصبح محط نظر و إعجاب الجميع في عملك

انها تبرز في طريقة صنعها من الفولاذ المقاوم للصدأ التي تجعل منها قوية و عملية، لتصبح شيئاً مهماً جداً في مجال أعمال العصائر الطازجة

سهولة الإستخدام، نظيفة و بديهية العمل

عصارة مثالية بالنسبة لك لتقديم عصير البرتقال الطازج لعملائك. في عملية العصر، الماكينة تسيطر على الضغط فتجعل الطعم المر على القشور
موصى بها ل: المطاعم و المقاهي و الفنادق و مطاعم الجبات السريعة و المخازن، الخ...

Frucosol F50 Automatic juicer of manual feeding. Its attractive squeezing system at first customer's sight becomes it a way of catching the attention in your business.

It stands out the manufacture in stainless steel that makes it strong and functional, something very important in the Horeca business.

Very easy to use and clean, and intuitive working.

The ideal juicer for you to offer fresh orange juice to your customers. Its squeezing process with controlled pressure makes the machine squeeze the fruits leaving the bitter taste on the peels.

It is recommended for: restaurants, cafes, coffee shops, hotels, fast-food, bakeries, etc...

Technical Features

المواصفات التقنية

Fruits per minute	20-25 fruits/min	عدد الحبات اللتي تعصر في الدقيقة الواحدة
Feeder capacity	6-7 frutas	سعة وحدة التغذية
Basket capacity	4 KG of fruits	سعة سلة الفواكه
Fruit diameter	Up to 85 mm	قطر السلة
Consumption	300 w	الإستهلاك
Voltage	230-110 v /50-60 Hz	الطاقة
Security	Switching off automatic sensors	الحماية
Net weight	36,3 kg	الوزن الصافي
Dimensions	47 L x 37 D x 73,5 H cm	الأبعاد

Accessories

الأكسسوارات

Buckets Inox (optional)	دلو إينوكس (إختياري)
Digital programmer (optional)	مبرمج رقمي (إختياري)
Podium (optional)	المنصة (إختياري)

